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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPIS č. 3/2023 
zo zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 29. 03. 2023 

 
PRÍTOMNÍ:   prof. Ing. Ján Híveš, PhD., prof. Ing. Marián Peciar, PhD., Ing. Oľga Matúšková, prof. Ing. Štefan Stanko, 

PhD., prof. Ing. Maximilián Strémy, PhD., doc. Ing. Mikuláš Bittera, PhD., prof. Ing. arch. Ľubica Vitková, 
PhD., prof. Ing. Miloš Čambál, PhD., prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., doc. Ing. arch. Branislav Puškár, PhD., 
prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., Dr.h.c. prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD., prof. Ing. Stanislav Unčík, PhD., prof. 
Ing. Ivan Kotuliak, PhD., doc. Ing. Marián Zajko, PhD., doc. Ing. Anna Ujhelyiová, PhD., Bc. Filip Kušnír 

 
TRVALE PRIZVANÝ:   Ing. Marián Ďurkovič 
HOSŤ:   Ing. Emil Fitoš 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 

1.01 Prezentácia k transformačným a inovačným konzorciám  
2. Definitívny rozpis dotácie na rok 2022  
3. Minimálne kritéria na získanie titulu docent a titulu profesor na STU – ÚM STU, odbor HaI Ekonómia a manažment  
4. Minimálne kritéria na získanie titulu docent a titulu profesor na STU – ÚM STU, odbor HaI Priestorové plánovanie  
5. Harmonogram tlače, podpisovania dokladov o absolvovaní štúdia a promócií v akad. roku 2022/2023 a imatrikulácií v akad. 

roku 2023/2024  
6. Distribúcia newsletrov prihláseným uchádzačom/prijatým študentom na STU  
7. Informácie v rámci iniciatívy Európskych univerzít – Aliancia EULiST  
8. Rôzne 
 

K BODU 1:  Otvorenie 
 
Prorektor Híveš v zastúpení rektora v úvode rokovania privítal členov kolégia rektora a prizvaných hostí a informoval o programe  
3. zasadnutia Kolégia rektora STU.  
 
UZNESENIE: 3.1/2023-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s programom 3. zasadnutia Kolégia rektora STU. 
 
K BODU 1.01: Prezentácia k transformačným a inovačným konzorciám 
 
Prizvaný: Ing. Fitoš, prezident IT Asociácie Slovenska. 
Prezentácia na tému: Transformačné a inovačné konzorciá v rámci výzvy POO, Komponent 9 – Výskum, vývoj a inovácie. 
V krátkosti informoval o cieľoch výzvy, očakávaných výstupoch a spoločnom návrhu STU, IIC a SCDI pod názvom Twin Transition 
Consortium (TTC) so zameraním na udržateľný rast slovenského priemyslu v oblastiach 

• zlepšovanie procesov a prevádzky 
• budovanie a udržiavanie dodávateľskej siete a zabezpečovanie surovín a energií 
• rozvoj podnikania a prístupu na trh 

Záverom konštatoval, že podľa najnovších informácií by výzva mala byť zverejnená v apríli. Dekani požiadali o zaslanie prezentácie. 
 
Na uvedenú tému sa široká diskusia, v rámci ktorej:  
Prorektor Strémy  

• vysvetlil detaily výzvy a upozornil, že témy nie sú ešte uzavreté 
• konštatoval, že možností je viacero, avšak upozornil, že výzva nie je zameraná na dlhodobý strategický výskum,  

tzn. prioritou nie je financovanie výskumu – výzva je zameraná na transfer a inovácie, čo by malo smerovať k patentom, 
licencovaniu, predajom, založeniu spin-offov, startupov a pod., avšak s podielom STU 

• ide o projekt v dĺžke 3 rokov (2024-2026)  
• lídrom projektu bude STU a jedným z jeho partnerov bude VUJE  

o STU bude v projekte ako žiadateľ (jeden z celej výzvy). Je možné podávať aj ďalšie projekty v mene STU ako partner, 
avšak vo veľkom predstihu (aj kvôli doplneniu žiadostí a zámeru na finálne predloženie). 

o Pri každom podanom projekte budú financované existujúce štruktúry, ktoré korelujú s výzvou z povahy jej obsahu  - 
transfer/know-how centrum, inkubátor, podporné inkubačné, či spin-off programy, spolupráca s praxou a pod. 

• Ing. Fitoš bude v krátkom čase informovať o zverejnení výzvy a následne príprave projektu. 
Predseda AS STU, prof. Peciar, 

• upozornil, že „raw materials“ je pojem, ktorý je jasne definovaný a navrhol zmeniť názov 
• zaujímal sa, či budú môcť byť do projektu zapojené všetky fakulty, tzn. či nie je definovaná alokácia výzvy  

o výzva bude otvorená aj pre mimobratislavský kraj 
Dekan Šooš 

• zaujímal sa o predstavu celkovej sumy, podieľaní sa zahraničného partnera na priamom riadení projektu a osobu projektového 
manažéra  

Dekan Unčík 
• zaujímal sa, či sa počíta aj so spoluúčasťou STU  

o  spoluúčasť STU sa nevyžaduje 



 

Zápis č. 3/2023 – KR STU zo dňa 29.03.2023   2 /  5    

 

Dekan Kotuliak 
• zaujímal sa o otázky týkajúce sa financovania - základy, východiská, štruktúra a pod. 
• uviedol, že témy budú z FIIT STU poskytnuté po vyjasnení si detailov  

 
Záverom prorektor Strémy navrhol počkať na zverejnenie výzvy a jasných parametrov (aktuálne nie sú známe žiadne okrajové 
podmienky). Následne sa uskutoční diskusia s dekanmi s cieľom navrhnúť témy, ktoré sú pre STU zaujímavé, keďže STU bude lídrom 
projektu. 
 
Prorektor Híveš poďakoval Ing. Fitošovi za prezentáciu, prítomným za diskusiu a ukončil bod rokovania. 
 
UZNESENIE: 3.1.1/2023-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie prezentáciu na tému „Transformačné a inovačné konzorciá“. 
 
K BODU 2:  Definitívny rozpis dotácie na rok 2022 
 
Materiál uviedla Ing. Matúšková, poverená funkciou kvestora, ako zúčtovanie dotácie za rok 2022.  
 
Materiál bol prijatý bez pripomienok.  
Krátka neformálna diskusia sa viedla k energiám a procesu ich prefinancovania z úrovne MŠVVaŠ SR. 
 
UZNESENIE: 3.2/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo definitívny rozpis dotácie na rok 2022 bez pripomienok a odporúča predložiť materiál na rokovanie 
Akademického senátu STU. 
 
K BODU 3:  Minimálne kritéria na získanie titulu docent a titulu profesor na STU – ÚM STU, odbor HaI Ekonómia a 

manažment 
K BODU 4:  Minimálne kritéria na získanie titulu docent a titulu profesor na STU – ÚM STU, odbor HaI Priestorové 

plánovanie 
 
Materiály uviedol prorektor Bittera v súlade s ustanoveniami zákona č. 269/2018 Z.z. o zabezpečení kvality VŠ vzdelávania, v súlade so 
zákonom č. 131/2002 Z.z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 
Dokumenty boli prerokované súčasne. Prizvaná: doc. Ing. Daniela Špirková, PhD. 
 
Z diskusie: 
Predseda AS STU, prof. Peciar, 

• uviedol, že k minimálnym kritériám sa vyžaduje v odboroch na fakultách aj plnenie “Doplnkových ukazovateľov pre začatie 
HaI v odbore…” – zaujímal sa, či sú vypracované aj tieto ukazovatele 

o prorektor Bittera informoval, že doplňujúce kritériá určia vedecké rady fakúlt s ohľadom na špecifiká odboru HaI 
konania, t.j. v tomto prípade Vedecká rada STU; do Vedeckej rady STU to musí byť predložené ako Dodatok č. 1 k 
existujúcim kritériám, doplnkové kritériá aktuálne nie sú potrebné, budú schválené dodatočne. 

Prorektor Bittera tiež vyjadril názor, že ide o najprísnejšie kritériá na celej STU. Doc. Špirková informovala, že vychádzala z pôvodného 
materiálu, ale v prípade, že je to možné, radi by kritériá upravili. V nadväznosti na uvedené prorektor Bittera odporučil úpravu 
doplnkových kritérií. 
Ku kritériám všeobecne sa viedla rozsiahla, prevažne neformálna diskusia. Predmetné kritériá budú slúžiť pre stanovenie kritérií pre 
HaI konania. 
 
UZNESENIE: 3.3/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Minimálne kritéria na získanie titulu docent a titulu profesor na STU – ÚM STU, odbor HaI Ekonómia 
a manažment. 
 
UZNESENIE: 3.4/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Minimálne kritéria na získanie titulu docent a titulu profesor na STU – ÚM STU, odbor HaI 
Priestorové plánovanie. 
 
K BODU 5:  Harmonogram tlače, podpisovania dokladov o absolvovaní štúdia a promócií v akad. roku 2022/2023 a 

imatrikulácií v akad. roku 2023/2024 
 
Materiál uviedol prorektor Bittera.  
Vyplýva z § 68 zákona 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 
Dokument bol pripravený na základe návrhov jednotlivých súčastí STU. 
 
Materiál bol prijatý bez diskusie a pripomienok. 
 
UZNESENIE: 3.5/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Harmonogram tlače, podpisovania dokladov o absolvovaní štúdia a promócií v akad. roku 2022/2023 
a imatrikulácií v akad. roku 2023/2024. 
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K BODU 6:  Distribúcia newsletrov prihláseným uchádzačom/prijatým študentom na STU 
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková v súvislosti s pripravovanou distribúciou newsletterov prihláseným uchádzačom a novoprijatým 
študentom na STU. Konštatovala, že návrh vyplynul z dlhodobých skúseností.  
Na uvedenú činnosť je zakúpená externá poštová služba Sendinblue. Kredity boli zakúpené v roku 2022 (50 000 e-mailov/150 €), 
pričom celkovo od roku 2017 ich už bolo rozoslaných viac ako 51 000. NL sú personifikované podľa fakúlt (hlavička, logo, informácie z 
prostredia konkrétnej fakulty, spätná väzba na fakulty). Upozornila, že súčasný formát poskytuje iba jeden spoločný účet STU a navrhla 
kúpu iného druhu kreditov, čo by výrazným spôsobom zjednodušilo prípravu NL. Výhodou by bolo tiež samostatné spracovanie na 
fakultách. Orientačná cena služby predstavuje 121 EUR bez DPH/mesiac, tzn. 1 750 EUR/rok. 
 
Z diskusie: 
Prorektor Bittera 

• zaujímal sa, či je suma zahrnutá do aktuálneho rozpisu dotácií 
o prorektorka Vitková reagovala, že suma zatiaľ v návrhu nie je, podľa jej vyjadrenia by bolo ideálne zakúpiť prístup na 

celouniverzitnej úrovni (CVT STU), so samostatnými prístupmi pre všetky zmienené zložky a s možnosťou 
univerzálneho prístupu ÚPV, čo by výrazne skvalitnilo a zjednodušilo komunikáciu 

Dekan Čambál 
• konštatoval, že v materiáli je uvedené, že MTF STU nereagovala - komunikácia s Ing. Mokošovou dokazuje opak 

o prorektorka Vitková upresnila, že MTF STU nereagovala do termínu zverejnenia materiálu - stav je k dátumu 
zverejnenia materiálu 

• opakovane požiadal o zahrnutie dekanov do obdobnej komunikácie – podľa jeho vyjadrenia by úlohy a stanoviská za fakulty 
mali byť zasielané dekanom 

o prorektorka Vitková informovala, že sa uskutočnilo stretnutie na úrovni prodekanov a pracovníkov PR oddelení 
▪ dekan Kotuliak uviedol, že komunikácia by mala smerovať minimálne na úroveň prodekanov, nie referentov, 

podľa jeho vyjadrenia by materiál predkladaný na KR STU mal byť vypracovaný v súčinnosti s prodekanmi, 
čo prorektorka Vitková potvrdila 

Na uvedenú tému sa viedla rozsiahla diskusia. Diskutovali sa výhody, prípadné nevýhody navrhovanej zmeny - spätná väzba sa zdá byť 
pozitívna, čo potvrdil aj dekan Puškár. 
Záverom sa dekan Kotuliak zaujímal, či došlo k zhode medzi prodekanmi – prorektorka Vitková potvrdila spokojnosť s uvedeným 
systémom. 
 
UZNESENIE: 3.6/2023-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o distribúcii newsletrov prihláseným uchádzačom/prijatým študentom na STU. 
UZNESENIE: 3.6.1/2023-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí so spôsobom realizácie a časovým harmonogramom distribúcie newsletrov, určených prihláseným 
uchádzačom a novoprijatým študentom všetkých fakúlt a Ústavu manažmentu STU. 
UZNESENIE: 3.6.2/2023-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí so zakúpením prístupu do poštovej služby Sendinblue pre všetky zložky STU so samostatnými prístupmi 
(ÚPV, fakulty, ÚM), pričom zakúpenie prístupu zabezpečí CVT STU.  
 
K BODU 7:  Informácie v rámci iniciatívy Európskych univerzít – Aliancia EULiST 
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková. Informovala o podaní projektu v rámci výzvy Európske univerzity a oboznámila prítomných 
o ďalších krokoch. Ďalej v krátkosti informovala, že aktuálne sa vykonáva množstvo aktivít napriek skutočnosti, že projekt ešte nebol 
schválený. Predpoklad schválenia projektu je 06-07/2023.  
Následne informovala o ďalších plánovaných aktivitách:  

• návšteva EULiST partnerov IMT France, dátum návštevy STU 24.4. – 26.4.2023 
• stretnutie Správnej rady, hosťuje Univerzita NTUA v Aténach, na prelome máj/jún 2023 
• rôzne spolupráce v rámci aliancie EULiST, napr. Letná škola v rámci Blended Intensive Programme a iné 

 
V rámci krátkej diskusie sa predseda AS STU, prof. Peciar, zaujímal, ako sa rieši financovanie pripravovaných aktivít (ak projekt nie je 
schválený). Prorektorka Vitková informovala, že STU požiadala MŠVVaŠ SR o grant na podporu uvedených aktivít. MŠVVaŠ SR aktivity 
podporilo vo výške 10 000 EUR, avšak nie je jasné, čo je možné z predmetných finančných prostriedkov hradiť. Súčasne však 
konštatovala, že je však veľká šanca, že projekt bude schválený. Ide o prestížnu záležitosť, o.i. sa schválený projekt premieta aj do 
rozpisu dotácie. 
 
UZNESENIE: 3.7/2023-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informácie v rámci iniciatívy Európskych univerzít – Aliancia EULiST. 
 
K BODU 8:  Rôzne 

 
Dekan Kutiš 

• predniesol technickú pripomienku: podobne ako na ostatnom KR STU, aj teraz požiadal, aby jednotlivé adresáre v zasielaných 
materiáloch boli písané bez diakritiky a v skrátenom názve, čím sa predíde problémom so zobrazením a dĺžkou textu 

o E. Jevčáková informovala, že uvedená požiadavka bola zaslaná všetkým pracovníkom R STU, ktorí pracujú 
s aplikáciou ePorady a vkladajú do nej materiály   
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Dekan Čambál 
• ohľadom predaja nehnuteľností v TT informoval, že v rámci integrácie univerzít nedošlo k naplneniu cieľa, konzorcium, ktoré 

sa v TT vytvára, nie je schopné realizácie 
o požiadal, aby Vedenie STU uvažovalo o vyhlásení ďalšej opakovanej verejnej obchodnej súťaže na predaj budov 

• v rámci Vydavateľstva Spektrum požiadal o riešenie interných bezodplatných faktúr 
o prorektorka Vitková informovala, že smernica k vydávaniu študijnej literatúry je v riešení, ako problémové sa javí 

financovanie 
▪ konštatovala, že aktuálne si celú študijnú literatúru hradí fakulta (tlač + autorské honoráre) a vydavateľstvo 

má prostredníctvom svojich zamestnancov hradenú administratívu a jazykovú korektúru, príp. ostatné 
náležitosti 

▪ poukázala práve na problém financovania prostredníctvom fakúlt, ide o technický problém, ktorý je v 
riešení 

 
Dekan Kotuliak 

• poukázal na opakovanú žiadosť ohľadom možnosti použitia rezervného fondu (RF), zaujímal sa, či je možné obdŕžať prehľad 
čerpania a spôsob jeho použitia 

o Ing. Matúšková, poverená funkciou kvestora, uviedla, že v zmysle novely VŠ zákona nie je možné RF využiť na krytie 
rozpočtov nezabezpečených potrieb/nákladov, iba na vykrytie straty, tzn. RF nie je možné použiť tak, ako v minulosti. 
V súčasnosti je potrebné vytvoriť metodiku, ktorá vytvorený zisk spravodlivo rozdelí medzi jednotlivé súčasti 
kľúčom, akým sa podieľali na vytvorení zisku. Zároveň konštatovala, že v prvom rade je potrebné vypracovať 
rozbor/analýzu použitia RF od roku 2012. Uvedené bude vypracované hneď po finalizácii účtovnej závierky a 
výročnej správy o hospodárení. Ing. Matúšková sa zaviazala splniť úlohu v čo možno najkratšom termíne - snahou je, 
aby analýza a spôsob realizácie bol predložený do max. 3 mesiacov. Ďalej v krátkosti vysvetlila tvorbu RF a 
poďakovala dekanom za prácu ich účtovníčok. 

V závere diskusie na uvedenú tému prorektor Híveš prítomných ubezpečil, že téma RF je priorita a vedenie sa jej bude náležite 
venovať.   
 

• zaujímal sa o aktuálny stav v procese akreditácie 
o prorektor Bittera informoval, že  

▪ STU bola doručená žiadosť o platbu vo výške cca 200 tis. EUR, fakulty budú musieť na základe dohody 
prispieť sumou vo výške cca 60 350 tis. EUR (za odbory HaI konania) 

▪ na SAAVŠ aktuálne prebieha audit, je možné, že budúci týždeň nastane v schvaľovaní pracovnej skupiny 
posun  

 
Riaditeľ ÚM STU, doc. Zajko 

• oboznámil prítomných, že v roku 2014 súhlasil, aby sa súčasťou ÚM STU stalo oddelenie Doplnkového pedagogického štúdia 
pre učiteľov SOŠ.  Zmena legislatívy si vyžiadala, aby to boli učitelia VŠ a nie zamestnanci Ústavu vzdelávania STU. Tieto 
činnosti považuje za užitočné pre celú STU, sú jej vizitkou na stredných odborných školách, sú teda reprezentatívne pre celú 
STU. Vyjadril názor, že časť ich miezd, doposiaľ hradená z dotácie ÚM STU, by mala byť hradená ako celoškolská aktivita 
(financovaná z centrálnych zdrojov STU) mimo dotácie pre ÚM STU. Konštatoval, že za súčasného rozpisu dotácie pre ÚM STU 
prispieva tento náklad k vznikajúcemu nedostatku mzdových prostriedkov pre zamestnancov ÚM STU, čo znemožňuje 
realizáciu výberových konaní pre 8 učiteľov ÚM STU so zmluvami do konca júna 2023. 

V nadväznosti na uvedené požiadal prítomných o vyjadrenie. 
• dekan Unčík uviedol, že kurzy nesúvisia priamo s akreditovaným vzdelávaním, nie je možné ukrátiť dotáciu, ktorá je určená na 

zabezpečenie VŠ vzdelávania, tzn. akreditované ŠP 
• dekan Kotuliak navrhol nájsť iné zdroje mimo STU, príp. osloviť ÚPSVaR, ktorý ponúka vouchre na vzdelávanie a zvyšovanie 

kvalifikácie 
• prorektor Híveš upriamil pozornosť na možnosť zvýšenia poplatkov  

Na uvedenú tému sa viedla široká, prevažne neformálna diskusia, ktorej záverom bolo odporúčanie nájsť iný spôsob riešenia situácie. 
 
Predsedníčka UOO STU, doc. Ujhelyiová  

• informovala, že Výbor UOO STU dňa 27.03.2023 schválil návrh Kolektívnej zmluvy na rok 2023, aktuálne sa diskutuje o 
termíne jej podpisu 

 
Bc. Kušnír 

• informoval o organizácii podujatia Športový deň STU, na ktorý prítomných pozval 
• podujatie sa uskutoční dňa 03.05.2023 
• tlmočil žiadosť študentov vytvoriť tímy na fakultách a s cieľom znížiť náklady navrhol, aby napr. uvarili guláš  

 
Prorektor Strémy 

• Audit - informoval o stave auditu (27 projektov z roku 2018) 
o Pozn.: chýbali posledné dva vstupy k projektom na prepočítanie, kde je snaha znížiť neoprávnené výdavky a vyvrátiť 

systematickú chybu (aj s pomocou spoločnosti, ktorá projekty audituje - a zároveň zaškoľovať zamestnancov aj do 
auditov Horizon projektov). Oddelenie sa tým aktuálne zaoberá nad rámec svojich povinností a v rovnakej štruktúre 
ľudí, ako boli na KIC EIT. Je potreba rozšírenia ľudských kapacít a súčasne väčšia výpomoc audítorov. 

• TU Wien a VUT Brno – pripravuje sa spoločný projektový návrh v hodnote 5 mil. EUR vo Widera výzve Horizon Europe 
• EŠIF, plán obnovy a domáce výzvy budú v rámci nového OP R STU v kompetencii prorektora Híveša (Útvar vedy a vedecko-

technickej spolupráce)  
• Sabatical – Južná Kórea je otvorená spolupráci 
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o prorektorka Vitková doplnila, že je záujem o vystriedanie niekoľkých pracovísk na FEI, FCHPT, MTF, SjF a FIIT STU, 
upozornila na problém financovania vycestovania do krajín mimo EÚ, avšak v rámci projektov ICM uvedené nie je 
problém 

 
Prorektor Stanko informoval, že 

• SRK aktuálne rokuje o VER a DZ MŠVVaŠ SR  
• v popoludňajších hodinách zasadá Predsedníctvo RVŠ  
• dňa 23.03.2023 sa uskutoční plenárne zasadnutie RVŠ, na ktorom bude prezentovaný nesúhlas voči obom dokumentom - 

cieľom je odmietnuť VER a DZ v predloženej forme - využitie VERu sa považuje za absolútne nekorektné a návrh DZ je taktiež 
neprijateľný 

V nadväznosti na uvedené dekan Šooš ponúkol pomoc pri podpore priemyselných zväzov presadiť predmetné stanovisko 
(prezentované na spoločnom rokovaní V, PAS a SR), čo prorektor Híveš ocenil. 
 
Predseda AS STU, prof. Peciar, 

• informoval, že dňa 26.04.2023 sa uskutoční predposledné zasadnutie AS STU v aktuálnom zložení, v májovom termíne už bude 
zasadať nový AS STU, kde by rád spojil súčasne volebný aj pracovný program  

 
Prorektor Híveš 

• upozornil dekanov na potrebu prípravy štatútov fakúlt 
 
Ing. Matúšková, poverená funkciou kvestora, 

• informovala, že dňa 30.03.2023 sa uskutoční porada s tajomníkmi 
• požiadala dekana Čambála o súčinnosť pri prebiehajúcej kontrole NKÚ - vedúca kontrolnej skupiny žiada oficiálne písomné 

vyjadrenie k niektorým otázkam – tajomníčka MTF STU je informovaná 
 
Prorektor Bittera 

• informoval o pokračujúcej schéme pre talentovaných a nadpriemerných študentov – MŠVVaŠ SR bude vyžadovať súčinnosť, 
aktuálne na uvedenú tému prebieha komunikácia s prodekanmi jednotlivých fakúlt 

  
 
Prorektor Híveš záverom poďakoval členom kolégia rektora za aktívnu účasť na zasadnutí.  
Konštatoval, že program rokovania bol vyčerpaný a ukončil 3. zasadnutie Kolégia rektora STU.  
 
 
Plánované termíny najbližších zasadnutí: 
 

Apríl 12.04.2023 PAS STU 13:00  

26.04.2023 
KR STU 09:00  
AS STU 13:00  

 
 
Zapísala: 03.04.2023       Zápisnicu overil: 04.04.2023 
Erika Jevčáková, B.S.B.A., v.r.      prof. Ing. Ján Híveš, PhD, v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 


